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Stichting Dorpsraad Callantsoog & Groote Keeten 
Website: www.dorpsraadcallantsoog.nl  

Email: DorpsraadCGK@gmail.com 
Facebook: Dorpsraad Callantsoog & Groote Keeten 

 
 

 

Onderwerp: Notulen van de Dorpsraadvergadering Stichting Dorpsraad Callantsoog en  
Groote Keeten  

  

Datum: Donderdag 20 april 2023  
 
Locatie: Dorpshuis Kolfweid Callantsoog  
 

Aanwezig: Betty Bracht, Karin Brouwer, Cees Hoep, Gerda ten Boekel, aspirant dorpsraad lid 

Kees-Jan Leijen, Anneke Mooy,  Ben van der Meer, Marcel Meijer 

Afwezig: Odette Dinkla m.k. 

Publiek:  Mevr. Burger, raadslid CDA, Dhr. H. Leguit, Mevr. Strikwerda, Mevr. Zonneveld, 

gebiedscoördinator gemeente Schagen, Mevr. Rampen, JessLokaal,                         

Dhr. Muntjewerf en nog enkele bezoekers  

 

1. Welkom en mededelingen 

Dhr. Hoep opent de vergadering en heet alle aanwezigen welkom.  

 

Een speciaal welkom aan Dhr. Kees-Jan Leijen, aspirant dorpsraad lid. Dhr. Leijen woont in 

Groote Keeten en is werkzaam in de agrarische sector. Hij heeft de nodige ervaring in de 

bestuurlijke wereld. De dorpsraad is zeer blij met zijn komst en het is fijn dat Groote Keeten 

vertegenwoordigd blijft in de dorpsraad want vandaag is de laatste vergadering voor                   

Dhr. Ben van der Meer uit Groote Keeten. Hij verhuist naar een andere gemeente en kan dus 

niet meer optreden als secretaris van de dorpsraad.  

 

De dorpsraad is op zoek naar nieuwe vertegenwoordigers voor onze dorpsraad, wil je je 

inzetten voor Callantsoog en Groote Keeten en je welkom voelen in een gezellig team dan 

zijn wij op zoek naar jou! Er is veel te doen en we realiseren ook veel maar we kunnen extra 

hulp goed gebruiken dus kom eens kijken op onze vergaderingen of vraag een gesprek aan 

met iemand van de dorpsraad.  

 

2. Vaststellen van de agenda 
Aan de agenda wordt toegevoegd: 
7a. stand van zaken beweegroutes; 

7b. verzoek voor bijdrage voor o.a. spelkussens voor Koningsdag;  
7c. regenboog pad in Callantsoog, hoe denkt de dorpsraad hierover? 

 

3. Gelegenheid tot inspreken 

Geen. 
 

4. Vaststellen notulen van 16 februari 2023 

Aan de notulen van 16 februari is een noot van de notulist toegevoegd over het agendapunt 

‘stand van zaken beweegroutes’. De notulen gaan nu nog een keer op goedkeuringsronde. 

Na vaststelling zullen ze worden gepubliceerd op de website van de dorpsraad. 
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5. Uitgaande en ingekomen post  
Inkomend:  
- bijeenkomst toekomstplannen De Nollen. Diverse leden van de dorpsraad maar ook de 

directe buren van de camping waren aanwezig. De gepresenteerde plannen (lange termijn 
visie) zien er goed uit, de dorpsraad en aanwezige buren waren enthousiast. De camping, 
400 plekken, zal het hele jaar geopend zijn er komt een mooie mix van diverse vaste 
accommodaties. Gasten met caravan of tent blijven zeker welkom. De opzet wordt ruimer 

omdat auto’s, caravans en campers nu eenmaal groter zijn geworden. Extra parkeerruimte 
is voorzien aan de overzijde van de camping alwaar ook ruimte is voor een stuk 
natuurontwikkeling; 

- persberichten VVD over veiliger oversteekplaatsen N9 Sint Maartensvlotbrug en 
Burgervlotbrug en over de inkomenstoets WMO (de wet staat geen inkomenstoets toe) – 
de persberichten zijn voor kennisgeving aangenomen; 

- bezoek college van B&W aan de dorpsraad in de tweede helft van 2023 – het volledig 
college van B&W heeft een bezoek aan de dorpsraad aangekondigd, dat zal in ieder geval 
op een dinsdag zijn, een datum en tijd zal nog worden vastgesteld;  

Uitgaand:  

- correspondentie verband houdende met de inkomende post. 

 
6. Terugkoppeling kustoverleg 13 april jl. 

Dhr. Hoep heeft deze avond bezocht en heeft begrepen dat: 
- de blauwe vlag weer mag wapperen; 

- de zandsuppletie gaande is; 
- de kustbus weer gaat rijden; 
- defensie nog regelmatig schietoefeningen (voor nieuwe munitie) houdt nabij het ECN 

terrein in Petten maar dat ze nu een andere richting op zullen schieten i.v.m. het 

windmolenpark ter hoogte van Egmond; 
- het even stil is omtrent eventuele plaatsing UMTS mast bij Strandpaviljoen De Toko of bij 

de reddingsbrigade in Callantsoog; 

- m.b.t. het wel of niet verwijderen van de strandpaviljoens het Hoogheemraadschap de 
vergunning afgeeft maar dat de gemeente gaat over het handhaven van de vergunning, dit 
geeft verwarring. Nu is afgesproken dat de gemeente in oktober met de strandexploitanten 

om de tafel gaat zitten om nieuwe afspraken te maken. Daarbij komt dat het in principe zo 
is dat een strandpaviljoen die het hele jaar blijft staan in de winterperiode maar maximaal 
6 weken gesloten mag zijn. 

 

7. Terugkoppeling gesprek met verkeerskundige Bert Nieboer  
Dhr. Nieboer heeft voor vanavond afmelding gedaan. Dhr. Hoep heeft van hem wel al enkele 
foto’s en opmerkingen ontvangen van gevaarlijke verkeerssituaties in Callantsoog m.b.t. 

verkeersregels en verkeersborden, o.a. op de Dorpsweg en Abbestederweg. Dhr. Hoep stuurt 
het overzicht aan Mevr. Burger zodat zij dit onderwerp binnen haar fractie kan bespreken en 
tevens schuift dit agendapunt door naar de volgende keer.  

 
7a. Stand van zaken beweegroutes  

Dhr. Hoep heet contact met Dhr. B. Wilberink uit Callantsoog die geholpen heeft met het in 
kaart brengen van drie verschillende wandel/beweegroutes in Callantsoog en Groote Keeten, 

route 1 is 2.8 km, route 2 is 3,5 km en route 3 is 3.0 km. Zie verder bij werkgroep Financiën. 

 
7b. Verzoek voor bijdrage voor o.a. spelkussens voor Koningsdag 

 Een bewoner van Callantsoog heeft om een bijdrage gevraagd voor o.a. spelkussens voor   
 Koningsdag. De dorpsraad zal dit verzoek na de vergadering bespreken.  

 Dhr. Leguit ligt toe dat dit jaar het oranje comité niet bij elkaar is geweest met als gevolg dat  
 er geen organisatie voor Koningsdag 2023 is opgezet. Enkele personen (ouders en  
 ondernemers) uit Callantsoog hebben toch het initiatief genomen om dit jaar iets te  

 organiseren. Het verzoek voor een bijdrage komt hier dus uit voort. Voor 2024 is al bekend  
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 dat men een herstart wil maken met het oranje comité, er zijn dan weer voldoende  

 vrijwilligers die de kar kunnen trekken. 

7c. Regenboog pad in Callantsoog, hoe denkt de dorpsraad hierover? 

Dhr. Hoep is gebeld door een meneer die graag in elke kern van de gemeente Schagen een  
regenboog pad* wil realiseren. Zijn vraag aan de dorpsraad is hoe zij hier tegenover staan.  
De dorpsraad juicht dit initiatief toe en ook het publiek sluit zich hierbij aan. Dhr. Hoep zal  
terugkoppeling geven aan de initiatiefnemer.  
*men spreekt bij voorkeur van een regenboog pad omdat een zebrapad zijn rechtsgeldigheid verliest  
 zodra deze gekleurd is maar aan de andere kant is een zebrapad in een 30km zone sowieso niet  
 rechtsgeldig. 
 

8. Aanwezigheid van roofvogels/-dieren bij de Paasmarkt (of andere openbare activiteiten) 
De gemeente heeft een vergunning verleend aan de marktmeester voor de gehele markt.             
De marktmeester heeft op zijn beurt aan de valkenier kenbaar gemaakt dat deze niet welkom 

is op zijn vergunde drie markten (de Paasmarkt, Hemelvaartsdagmarkt en najaarsmarkt). De 
valkenier negeert het verzoek van de marktmeester en zet zijn zaak met roofvogels/-dieren 
evengoed (illegaal) op. De dorpsraad heeft navraag gedaan bij de Dierenbescherming, zij zijn 

tegen het gebruik van dieren voor volksvermaak maar helaas is dit wettelijk niet verboden en 
kan de Landelijke Inspectiedienst Dierenbescherming noch de politie er direct iets aan doen. 
De dorpsraad is ook tegen het gebruik van dieren voor volksvermaak en verzoekt de 
gemeente hier actie op te ondernemen. Mevr. Zonneveld, gebiedscoördinator gemeente 

Schagen, zal binnen de gemeente navraag doen welke mogelijkheden zij hebben. De 
markmeester kan een handhavingsverzoek aan de gemeente doen. De dorpsraad 
ondersteunt een handhavingsverzoek. De organisatie van de zomerbraderie zal alvast een 

brief aan de valkenier sturen met de boodschap dat hij niet welkom is op de zomerbraderieën. 
 

9. Vaststellen jaarrekening 2022 

De kascommissie (Mevr. Bracht, Mevr. Dinkla en Mevr. Ten Boekel) zijn nog niet bij elkaar 
geweest. Dit agendapunt schuift daarom door naar de volgende keer. 

 
10. Mededelingen vanuit de werkgroepen 

 

Naam 
werkgroep 

Leden 

Financiën 
 
 

 
 
 

 

Betty Bracht 

• de verzekering voor de elektrische strandrolstoel (300 euro), voor dit 
jaar is voldaan; 

• de kosten voor o.a. de sjablonen* t.b.v. de wandel/beweegroutes (ong. 
1000 euro) zijn ook voldaan. 

*de sjablonen (in de vorm van de Callantsoger leeuw en ter grootte van een 
trottoirtegel) zullen worden gebruikt om op diverse ondergrond de route van 

de wandel/beweegroute aan te geven (verven/spuiten). Daarnaast heeft de 
dorpsraad financieel bijgedragen aan de onderborden, tekstvertaling,  
website en QR code techniek voor de 20 fotoborden die in Callantsoog 

staan. Op deze onderborden staat dus een QR code die gescand kan 
worden, in de Nederlandse, Engelse of Duitse taal wordt dan informatie 
gegeven over de foto en locatie. Er volgt nog een extra bord voor de locatie 
Stuijvezandeweg/Abbestee (voor eigen rekening van P. Spijker) en er zijn 

nog twee borden zoek. De vergunning dat de borden überhaupt mogen 
staan is verlopen en moet opnieuw worden aangevraagd, C. Petrus neemt 
deze taak op zich. 

• de dorpsraad staat open voor nieuwe initiatieven die bekostigd kunnen 
worden uit de subsidie/bijdrage voor de inwoners van Callantsoog en 

Groote Keeten (2 euro per inwoner per jaar). 
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Kust en 
Veiligheid  

Marcel Meijer  

• er is een app waarmee men kan volgen hoe ver het staat met de 
zandsuppletie. Het karwei gaat tot eind juni duren, dan is voor de kust 
van Callantsoog ongeveer 800.000 kubieke meter zand uit de 
zeebodem opgezogen en verspreid over de stranden. Het werk gaat zes 

dagen per week door. Als men eind juni nog niet helemaal klaar is dan 
komt men in het najaar terug. Voor inwoners en toeristen is het best 
interessant om het te bekijken en daarnaast worden de betrokken 

partijen/ strandpaviljoenhouders goed op de hoogte gehouden; 

• in 2015 is er 30 miljoen kuub zand aangebracht bij Petten, nu is de 
vraag wat doet dat zand en waar komt het terecht/is het terecht 
gekomen (morfologie)? Dhr. Meijer gaat hier nog achteraan, volgende 
keer volgt een update.  

Voetpad tussen Callantsoog en het Zwanenwater/parkeerproblemen 
zuidkant Callantsoog 

• positief is dat Natuurmonumenten (eigenaar Zwanenwater) en 
Landschap NH elkaar hebben gevonden en eventueel willen 
meewerken. Minder positief is de uitkomst van het gesprek met de 

gemeente. De gemeente heeft wel de subsidies voor 2024 aangevraagd 
maar zij moeten overleggen met de provincie want daar ligt de 
besluitvorming. Dhr. Meijer wordt daarna geïnformeerd over de uitkomst. 
De dorpsraad zou ook graag eens in gesprek gaan met de provincie. 

Booropstelling Kiefteglop 

• de booropstelling is inmiddels weg en ook het hekwerk is verwijderd. 
Echter zijn de voegen van het straatwerk volgelopen met smurrie. 
Gevolg is dat het water niet weg kan en dus moet dit hele gedeelte 
schoongemaakt worden en dan opnieuw bestraat. Daarnaast is de 

beplanting nog steeds ver onder de maat. Dhr. Hoep heeft hiervoor de 
gemeente verzocht de firma Stoop weer eens aan te sporen om de 
beplanting in orde te maken.   

Jeugdbeleid Marcel Meijer 

• het huidige bestuur van de Hyksos heeft de bestuursfuncties neergelegd 
en zijn nu op zoek naar drie nieuwe bestuursleden.  
Dhr. Meijer zal binnenkort contact opnemen.  

Ouderenbeleid Gerda ten Boekel 

• de bewoners van Huys ten Oghe en overige buurtbewoners 
organiseerden een Paasontbijt in de Buurtkamer. Met sponsering van de 

"buurtsuper" AH, kon aan de medebewoners een feestelijk en zeer 
compleet ontbijt aangeboden worden. Onder het motto dat niemand 
eenzaam hoeft te zijn schoven 23 mensen aan de feestelijk versierde 

tafels aan. Het bleef nog lang gezellig in Huys ten Oghe!  Met dank aan 
Dhr. Werner de Wit, manager AH; 

• een vraag van een bewoonster aan de Kwartelweg. Zij heeft alles al 
geprobeerd om een invalide parkeerplaats toegewezen te krijgen voor 
haar man en richt zich nu tot de dorpsraad. De dorpsraad kan hierin 
helaas niets betekenen. Misschien kan mevrouw zich wenden tot de 

verhuurder van de woning (als zij dat nog niet gedaan heeft). In het 
algemeen kan gesteld worden dat er sowieso weinig parkeerruimte is in 
Callantsoog voor zowel auto’s maar ook voor fietsen. 

Toerisme  Betty Bracht – Odette Dinkla 

• veel bezoekers de laatste tijd, een goed vol dorp; 

• blij met de Duitse gasten, zij hadden rond de Pasen 2 weken vakantie; 

• binnenkort start de meivakantie, ook 2 weken; 

• op het nieuwe vakantiepark van Roompot is het behoorlijk vol, met 
name de weekenden zijn goed bezet; 
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• de hond wordt in veel badplaatsen geweerd maar niet in Callantsoog, 
dus er zijn heel veel (Duitse) gasten met hond; 

• ook in de marketing voor Callantsoog wordt de hond aangesproken, de 
hond is en blijft welkom. 

Verkeer en 
Vervoer 

Anneke Mooy  

• de kustbus gaat ook komend seizoen weer rijden, dat is heel goed 
nieuws (medegedeeld aan Dhr. Hoep bij het kustoverleg). De bus is nog 
steeds gratis, de periode is uitgebreid en er wordt een langere bus 

ingezet; 

• aandacht voor het overzicht van Dhr. Nieboer (zie bij agendapunt 7). De 
verkeerssituaties in Callantsoog; 

• vanaf de parkeerplaats bij AH slaat men nog steeds, tegen het verkeer 
in, rechts af. Dit komt omdat het nog steeds fysiek mogelijk is. Middels 
een hoge stoep o.i.d. zou dit niet voorkomen kunnen worden. We 
hebben dit al meerdere malen aangekaart bij de gemeente en ook bij de 

AH zelf en zullen dat nu nogmaals doen; 

• het kruispunt Abbestederweg/Dorpsweg blijft zeer gevaarlijk voor alle 
verkeersdeelnemers, met name voor fietsers, de situatie is voor velen 
onduidelijk ook omdat er ontzettend veel bebording is. Hier aandacht 
voor blijven vragen en ook benoemen als B&W in het najaar op bezoek 

zijn; 

• parkeerproblemen Sinckelsant door Dhr. Meijer: inmiddels is er een 
volgend gesprek geweest met een handhaver en deze was er ook van 
overtuigd dat de parkeerproblemen Sinckelsant opgelost moeten 
worden. binnenkort zit Dhr. Meijer opnieuw met de wethouder aan tafel. 

De volgende keer volgt dan een update; 

• aan de Helmweg in Groote Keeten wordt heel hard gereden en de 
bewoners zijn hier bezorgd over. Dhr. Meijer heeft met enkelen een 
praatje gemaakt en zal deze berichten gaan opvolgen. 

PR en 
Communicatie 

Betty Bracht 
Geen bijzonderheden.  

Ondernemend 
Callantsoog  
(Dorpsplein) 

Odette Dinkla 
Wegens afwezigheid Mevr. Dinkla is er geen update. 

Sociale 
woningbouw 

Ben van der Meer 
De KBG komt maandelijks bij elkaar. De gemeente sluit 1x per 2 maanden 
aan. Uit de maandelijkse vergadering van de KBG de volgende updates: 
 
Inmiddels is input gegeven aan bureau West8 uit Rotterdam. Het volgend 
overleg is op maandag 8 mei. Het is en blijf lastig om ruimte voor 
woningbouw te vinden. Men loopt tegen regelgeving aan, o.a. Natura 2000,  
en hierdoor verloopt het proces heel moeizaam. 
 
• plan Denneweg: de bezwaarprocedure loopt nog, helaas duurt dit erg 

lang;  
• ook bij het vakantiepark Roompot (voorheen Quirius) is nog zicht op 

woningbouw maar dat kan pas als zij besluiten uit te breiden met 20 
extra vakantiewoningen. In dat geval is overeen gekomen dat zij ook           
20 woningen voor permanente bewoning moeten bouwen. De huidige 
speelplaats zal dan verplaatst worden. Ooit is afgesproken dat de 
aanmerking ‘Bijzonder Provinciaal Landschap’ (BPL) hier los van staat.               
Mevr. Burger, raadslid CDA, gaat dit nader uitzoeken, hoe zit het nu 
precies, m.n. met de aanmerking BPL; 

• Hof van Callantsoog: ooit is begrepen dat op deze locatie 11 woningen 
zouden komen. Ondertussen is de locatie aangemerkt als ‘Bijzonder 
Provinciaal Landschap’. Welke gevolgen dit heeft voor de bouw is 



 
 

CONCEPT Notulen dorpsraadvergadering donderdag 20 april 2023  6 

onbekend; dit betreft een particulier initiatief en is geen onderdeel van 
de KBG. 

 
 
11. Rondvraag / w.v.t.t.k. 

Mevr. Rampen van JessLokaal; 
- meldt dat de fractie van JessLokaal op dinsdag 2 mei vergadert in het dorpshuis in 

Callantsoog, de dorpsraad of een afvaardiging daarvan maar ook andere inwoners van 
Callantsoog en Groote Keeten zijn van harte welkom op deze avond. 

Dhr. Meijer; 
- maakt wegens verminderde mobiliteit de laatste tijd noodgedwongen gebruik van een 

kleine scootmobiel en merkt nu hoe handig het is dat de gemeente veel stoepen heeft 

voorzien van witte plateaus speciaal voor rolstoelen/kinderwagens/scootmobielen etc.              
compliment want je merkt pas hoe fijn deze zijn als je er op aangewezen bent;      

- de tulpenvelden staan er weer prachtig bij, in alle maten en kleuren en min of meer 

gewoon in je achtertuin. Dat is weer prachtig om te zien. 
 

12. Sluiting 
De voorzitter dankt alle aanwezigen voor hun inbreng en bijdragen en sluit de vergadering. 

De volgende dorpsraadvergadering is op donderdag 15 juni 2023.  
 
Data 2023: 

 

 

               

*augustus is de uitzondering, dan niet op de 3e maar op de 4e donderdag van de maand 

 

 

Data 2023, in de even maanden, altijd op de 3e donderdag*, 19.30 uur,                       

Dorpshuis Kolfweid, Callantsoog  

 
16 februari 
 

 
20 april 

 
15 juni 

 
24 augustus* 

 
19 oktober  

 
21 december 


